

國立政治大學華語文教學中心
Chinese Language Center, NCCU

FORM#4

外籍學生抵台接機需求調查表
Application for Airport pick-up Service

個人 & 抵台資訊 (Personal & Arrival Information)

(請以正楷書寫 Please type or print)

姓名 Name				相片一張 (Photo)
國籍 Nationality		性別 Gender		
電話 Phone No.		電子郵件 E-mail		
抵達資訊 Arrival Information	請提供飛機行程表或電子機票，如果沒有提供，我們就不能安排接機。 Please provide a copy of your itinerary/e-ticket. If not, we will not be able to arrange a pick-up for you.			
抵達機場 Arrival Airport	<input type="checkbox"/> 桃園機場 Taoyuan Airport <input type="checkbox"/> 松山機場 Taipei Shongshan Airport			
目的地 Destination	<input type="checkbox"/> 政治大學國際學舍 NCCU I-House <input type="checkbox"/> 政治大學自強十舍 NCCU Student Dorm. 10 th <input type="checkbox"/> 其他地方 Others (請寫中文或英文地址 Please provide the address in Chinese or English)			
同行人員(如有請註明) Others in your Group (if any)				

一、凡需接機者，請填寫此表格，並於抵台 5 天前傳真至 +886-2-2939-6353 或 E-mail 至 phyllis@nccu.edu.tw 及 ymintaipei@gmail.com。

If you need an airport pick-up service, please fill out this form and fax it back at +886-2-2939-6353 or e-mail to us at phyllis@nccu.edu.tw and ymintaipei@gmail.com 5 days prior to your arrival.

二、受接機服務之學生需自行負擔從桃園國際機場至目的地(台北縣、市)之車資約新台幣 1,300 元(約 45 美金)。如需送至不同地點，則每一個點需加收 100 元。接機時間以一小時三十分計算，超過時間需額外收費，故請儘速出關。*備註：1. 費用請付給司機，2. 你可與朋友共同搭乘接駁車

If you need an airport pick-up service, you will have to pay the transportation fee (from Taoyuan Int'l Airport to your destination in Taipei City or Taipei County). The cost is approximately 1,300NTD/per bus (\$45USD). If there is more than one stop required, each additional stop will cost 100NTD. Please make haste leaving the airport as the shuttle is on a crucial timetable. Additional charges may be necessary.

*Note: (1). Pay the fees to driver directly. (2). You may share a bus with friends.

三、司機會拿著有你的大名的牌子在入境大廳等候，請不要到其他地方。The driver will be waiting for you at the Arrival Hall, holding a sign with your name on it. Please DO wait there!

四、若有任何疑問，請洽華語文中心吳宜敏小姐，聯絡電話：+886-2-2938-7141。若接機當天需取消或更改目的地，請洽接機公司康先生，聯絡電話：+886-918-885-879, +886-989-468-424。

If you have any further concerns regarding to this service, please contact Miss Yi-min WU at +886-2-2938-7141. Should you have to cancel the service or change your drop off location on the pickup day, please contact William +886-918-885-879, +886-989-468-424.